
 
 
 

 

 

 
Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   3/2025 
Dato:   05.03.25 
Kl:   1730 
Sted:   St. Olav VGS avd Kannik 
Innkalt:   Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  Lasse, Thea, Mari, Paul, Torild, Jan Olav 
Frafall:       Kristin, Niklas, Andy 
 

Sakliste 

 
25/28  Godkjenning av protokoll fra styremøte 04.02.25 
  
Vedtak:  
Godkjent uten kommentarer 
 
25/29 Dato og referent for neste styremøte 
 
Vedtak:  
Onsdag, 2. april 2025, kl. 17:30, St. Olav VGS 
Referent: Niklas 
 
25/30 Konstituering av nytt styre 
Ansvarsfordeling gjennomgås og oppdateres.  
 
Vedtak:  
Ansvarsfordelingsskjema oppdatert med nye styremedlemmer (se dette). Mari overtar 
SoMe og nettside fra Thea, mens Torild blir kontakt mot de ulike lagene. Andy følger opp 
treningsopplegg og motivatorene.  
 
25/31 Evaluering og oppfølging årsmøte 2025 
 
Vedtak:  
Styret tar med seg innspill som kom fram under innkomne saker og diskusjonen i etterkant, 
bla vedr. lengden på lørdagsturer. Dette tas opp videre med motivatorgruppen. 
Det gjentas at det er vanskelig med økte/differensierte treninger og turer pga. for få 
motivatorer, spsielt på gull og rødt nivå. 
Ellers blir det sett på å lage en ny medlemsundersøkelse ifht. treningsprogram, ritt og andre 
klubbaktiviteter. Lasse følger opp.  
 
25/32 Økonomi  

a. Likviditet 
b. Inntekter 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

c. Kostnader 
d. Regnskap vs budsjett 
e. Prognose 

 
Vedtak:  
Status økonomi pr 28.02.2025 - Likviditet 707 760,78  - Inntekter i perioden Jan-Feb; 10 853 
Fordelt mellom kontigentinnbetalinger samt grasrotandel. Kostnader; Spinning, NCF 
kontigent, lagerleie totalt 32 501. Ca. 125 har betalt medlemskontigent - 255 har ikke betalt. 
Forfall 09.03, så får gi medlemmene litt tid til. Ellers er faktura til sponsorer sendt ut - Totalt 
106 000 fordelt på Logitrans, Score, GMC og Movon v/Fitdje 
 
 
25/33 Jæren Gran Fondo  
Lørdag 26. april kl. 9-15. Status.  
 
Vedtak:  
Stille spørsmål vedr. lengde på ruter. Tilbakemeldingen er at de er for lange. Mari følger 
opp. 
Vi stiller som vanlig med pit stop på Sande. Kristin sjekker med barnehagen. 
 
25/34 Status treningstur Albir april 2025 
 
Vedtak:  
Går som planlagt, ingen nye kommentarer (Niklas ikke tilstede). 
 

25/35 Innhold Facebook-side 
Forslag til retningslinjer utarbeidet av Thea og Mari.  
 
Vedtak:  
Det foreslås en mer restriktiv linje på såkalte turrapporter. Disse bør evt. legges som 
kommentar under innkallingen til turen. Turinvitasjoner utenom offisielt program tillates, 
men man trenger strengt tatt ikke oppdatering om detaljene i etterkant. Meldinger av mer 
privat karakter ønskes ikke. Kjøp og salg henvises til egen gruppe. Mari legger ut info om 
dette på FB.  

 
25/36 CLT 2025 
Status. 
  
Vedtak:  
Dette styres av Joachim Fidtje (Koks) og Karl Todnem (Nero). Dessverre ikke mange 
interesserte Tosker, så flere kommer nok evt. bare til å kjøre med ønskede tidsgrupper 
istedenfor lag. 
 
25/37 Samarbeidsavtaler diverse aktører 
Hvilke forpliktelser har vi knyttet til ulike samarbeidsavtaler (ikke sponsorer)? 
 



 
 
 

 

 

Vedtak:  
Kan ikke se at vi har forpliktelser utover det å promotere avtalene på hjemmesidene. Det er 
ikke ønske om å utvide med flere avtaler.  
 
25/38 Klubbarrangement våren 2025 
Oppfølging fra forrige styremøte. Status v/Jan Olav.  
 
Vedtak:  
Har sendt forespørsel til Stein Ørn. Han er interessert (og glad i slike seanser), men en veldig 
travel mann, så det gjenstår å se om han finner tid til oss.  
 
25/39  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 

a. Årshjul 
 
Vedtak:  
Årshjul gjennomgått 

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: 
OK 
 
25/40 Eventuelt 

a.  
 
 Vedtak:  
 

b.  
 
Vedtak:  
 

c.  
 
Vedtak:  
 
 
 

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing

